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Concept Notulen Dorpsraad vergadering 
Conceptnotulen worden alleen verzonden naar alle bestuursleden van de dorpsraad. Pas nadat deze in een 
volgende vergadering zijn vastgesteld, worden zij als formeel document op de website geplaatst. 
 
Woensdag 10 juli  2024, 19.30 uur in de Moriaan 
Aanwezig: Vera van Waardenburg (Voorzitter), Sieg Scholten (notulist), Evert Hoogewerf,  
Ronald de Kaper, Gerard van Diepen, Pieter Elzer, Ineke Holtwijk, Linda Valent, Peter Mijnen,  
Hans Dellevoet en Mirjam Gosen 
Afwezig:  Kerstin Hogenbirk 
 
Aanwezig publieke tribune:  Astrid Schoutsen, Theo de Bruijn,  Carline de Boer, Hans Teurlings,  
Jan v.d. Land, Peter Weel, Jacky de Vries, Loïs Iglesias, Jannet Pieters 
 

Agendapunten Wat 

1. Opening en vaststellen 
agenda 

Voorzitter heet een ieder welkom en belooft de vergadering uiterlijk  
20.45 uur te beëindigen in verband met de voetbalwedstrijd 

2. (Vragen) publieke tribune  Er zijn geen vragen van de publieke tribune 

3. Notulen vergadering Concept notulen 12 juni 2024 worden goedgekeurd  

4. Ingekomen stukken Periode 07-06-2024 t/m 03-07-2024 zijn doorgenomen, geen opmerking.  

5. Dorpsraad algemeen: 
Toekomstige overleggen & 
diverse onderwerpen 

 Er wordt momenteel volop gewerkt aan de laatste eindjes / 
werkzaamheden van de nieuwe DR website: het DR archief met 12 jaren 
historie wordt opnieuw gerangschikt en daarna via een upload op de 
website geplaats. Er ontstaat een nieuwe moderne overzichtelijke website 
met ook een volledig archief.   

 De algemene tekst van de website moet nog gerestyled worden  
actie Ineke 

 De stukjes van alle werkgroepen moeten eventueel ook nog gerestyled 
worden (Werkgroep Vitaal Dorp heeft dit al gedaan) actie alle werkgroepen 

6. Werkgroep Milieu & 
Gezondheid 

  Het agendapunt  “onderzoek geluidsbeheer van de omgevingsdienst, 
reactie klankbordgroep” wordt aangehouden tot de volgende vergadering 
actie Mirjam 

  Het agendapunt “verslag overleg met Tata 18 juni en 8 juli” wordt 
aangehouden tot de volgende vergadering actie Kerstin 

 Het agendapunt “verslag overleg Overlegorgaan Fysieke Leefomgeving  
17 juni”  wordt aangehouden tot de volgende vergadering actie Kerstin 

 Het agendapunt “participatie bijeenkomsten Tata” wordt aangehouden  
tot de volgende vergadering actie  Kerstin 

 Zitting rechtbank Haarlem 9 juli inzake Tata. Het was een vreemde zitting. 
De OD en de Dorpsraad zijn een rechtszaak begonnen tegen Tata 
betreffende de dampcompensatie in Hoogoven 6, schadelijke gassen in de 
schoorsteen worden vloeibaar gemaakt en afgevoerd. Dit scheelt 
geuroverlast en ziekmakende uitstoot. De dampcompensatie is al 
geïnstalleerd maar nog niet in bedrijf, Tata heeft zelfs een ontheffing  
hiervoor aangevraagd. Tata geeft nu tijdens deze zitting aan dat er nog 
één onderdeel in de bouwfase moet worden afgerond en dat de installatie 
binnenkort in bedrijf zal worden gesteld.  Deze draai verraste de 
omgevingsdienst en werkgroep. 
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 Op 2 mei heeft Anja Haga van het Europees Parlement  (Christen Unie) 
samen met haar gezelschap een werkbezoek gebracht aan de IJmond. 
Het gezelschap bestond uit beleidsmedewerkers, adviseurs, secretaris en 
enkele Christen Unie leden. 
Onderdeel van dit werkbezoek was een gesprek met Tata en een gesprek 
met Ineke, Hans en Sieg van de Dorpsraad.  Na afloop van het gesprek met 
de DR gaf Anja aan onder de indruk te zijn van de inspanning en kennis van 
de Dorpsraad, het onderwerp gezondheid staat niet op de juiste plaats bij 
de overheden, terwijl dit zeer belangrijk is. Deze constatering neemt zij 
zeker mee naar het Europees Parlement.  

 Het agendapunt “voortgang Notitie Reikwijdte en Detailniveau” wordt 
aangehouden tot de volgende vergadering actie Linda  

 Subsidie 500k Gebiedsinvesteringen Netten op Zee. 
Door de inwoners van Wijk aan Zee zijn 32 ideeën ingediend om in 
aanmerking te komen voor subsidie, de DR vindt dit een mooi resultaat. 
Deze 32 ideeën zijn door de werkgroep getoetst of ze aan de voorwaarden 
van de overheid en het wensenlijstje van de werkgroep voldoen.  
Alle 32 ideeën zijn met het advies van de werkgroep in een overzicht 
opgenomen. Dit overzicht wordt nu volledig besproken en na enige 
discussie worden de adviezen van de werkgroep overgenomen door alle  
DR leden, uitgezonderd:  
nr. 23 Kerk St. Odulfstraat, advies van nader onderzoeken naar negatief,  
dit ivm woningbouw plannen in de kerk en op locatie achter de kerk 
nr. 26 Groene lampen in de buitenlantaarns, advies negatief maar dit item 
zal wel door de werkgroep Vitaal Dorp worden besproken met de 
Gemeente 
nr. 30 Overdekte (bewaakte) fietsenstalling, advies van negatief naar nader 
te onderzoeken. Carline de Boer komt met een nieuwe gedetailleerde 
aanvraag. 
nr. 31 Stelcon platen richting de Zee bij de strandopgang van Heliomare, 
advies van negatief naar nader te onderzoeken. Pieter gaat dit met de 
strandexploitanten bespreken, wordt vervolgd. 
 
Jacky de Vries reageert verheugd over het positieve advies om een 
woningcorporatie op te richten in WaZ. Doel van deze corporatie is het 
ontwikkelen van betaalbare woningen voor jongeren, starters en ouderen. 
Het is wel belangrijk dat er eerst visie en beleid worden opgesteld mbt  
wonen in WaZ. 
Jan vd Land geeft aan dat hij samen met Greet Cudovan zich inspant voor 
het realiseren van een woonproject voor senioren dat gesitueerd zou 
moeten worden op het trekkersveldje nabij camping Aardenburg. 
Jacky zou graag samenwerking / bundeling willen zien met dit woonproject 
voor senioren maar Jan geeft aan dit niet te willen, het is zijn project. 
 
Op 15 juli heeft de werkgroep  een vervolgbespreking met de Gemeente. 
Het overzicht met ideeën zal dan worden besproken alsmede de oprichting 
van een nieuwe stichting voor het beheer van de subsidie.  
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7. Werkgroep Ruimtelijke 
ordening. 

 Elfi bouw, de herziene omgevingsvergunning is gereed en volgens 
informatie zal in september een herstart worden gemaakt met de bouw. 
Peter Weel geeft aan dat hij andere berichten heeft vernomen, namelijk 
dat Elfi niet zal herstarten maar dat hij het nieuwbouwplan in huidige staat 
wil verkopen. Elfi kijkt opnieuw naar de ontwikkelingsmogelijkheden van 
het pand op het Julianaplein. 

 Project REA college, Amstel Concepts heeft overleg met  de omwonenden 
gehad vanwege de door hen verwachte verkeer- en parkeerdruk. Er is 
inmiddels gezamenlijk een nieuw voorstel naar de Gemeente gestuurd. 

 Er zal een vervolgafspraak worden gepland met wethouder Niek Wijmenga 
actie Sieg 

8. Werkgroep Vitaal Dorp  Stavaza parkeren, op 27 juni heeft de werkgroep een gesprek gehad met  
twee ambtenaren van de Gemeente.  
Agendapunten:  hoe kijkt de Gemeente naar het huidige parkeren in WaZ, 
heeft de Gemeente visie op parkeren WaZ, parkeren op de Dorpsweide, 
parkeersituatie hotel het Hoge Duin en Roompot, resultaten DR parkeer 
enquête. De Gemeente gaat parkeerdrukmetingen uitvoeren, bij een 
uitkomst van  > 85% neemt de Gemeente normaliter pas maatregelen.  
Afgesproken is dat er vervolgbesprekingen zullen plaatsvinden.  
Peter Weel gaf als aanvulling dat de norm is dat je binnen 250 meter van 
jouw woning moet kunnen parkeren. 

 Bestuurswisseling bij de Moriaan. De DR heeft ondanks herhaalde 
verzoeken geen antwoord gekregen van Vincent Kellenaar (RvT Stichting 
Welzijn) op de vraag hoe de inbreng van Wijk aan Zee is geborgd in het 
nieuwe bestuur en RvT. Op 1 juli heeft Sieg een gesprek gehad met 
wethouder Sjaak Struijf waarin Sjaak aangaf dat de Gemeente nieuwe 
statuten had ontvangen van de Stichting Welzijn en dat zij akkoord zouden 
gaan met deze nieuwe statuten. Op de vraag of de inbreng van Wijk aan 
Zee geborgd was in deze nieuwe statuten, gaf Sjaak aan dat dit niet geborgd 
was, de Stichting de Moriaan zal dezelfde bestuur- en RvT structuur krijgen 
als die  bij de Stichting Welzijn en dat is voor de Gemeente akkoord.  
Wel dringt Sjaak aan op een goede samenwerking tussen de Stichting 
Welzijn en de DR.  
Conclusie DR, er is geen gewaarborgde inbreng meer van WaZ in de 
Moriaan en dat vinden wij geen goede zaak. De DR zal hierin geen rol 
vervullen (dit werd door Sjaak voorgesteld), maar de DR vindt dit echt iets 
voor dorpsgenoten (net zoals dit eerder het geval was). 
Jan vd Land geeft aan dat de DR verkeerde en valse informatie verstrekt:  
er is wel degelijk inbreng van Wijk aan Zee in de Moriaan zegt hij, hij is 
immers ook  zelf gevraagd om deel te nemen aan de RvT maar heeft 
hiervoor bedankt. Ook stelt Jan dat er vorig jaar wel degelijk een nieuw 
bestuur in Wijk aan Zee is gezocht door de resterende twee bestuurders, 
maar dat het niet gelukt is en er ook niet is gereageerd via oproepen in  
de Jutter. 
Sieg geeft als reactie dat het erom gaat dat er geen borging in de statuten 
meer is, dit heeft hij immers vernomen van de wethouder.  
Jan vd Land eist tevens van de DR een rectificatie in de Jutter.    
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Op de vraag waarom, antwoordt Jan dat de DR hem laster en smaad 
heeft toegebracht en als er geen rectificatie komt, hij naar een advocaat 
gaat.  

         De DR herkent zich absoluut niet in deze beschuldiging en ziet dan ook 
geen aanleiding om  een rectificatie in de Jutter te plaatsen. 
Het door de DR aangegeven knelpunt is dat door het ontbreken van de 
borging inbreng door Wijk aan Zeeërs, het nieuwe bestuur en RvT komende 
vanuit Stichting Welzijn nu gaan over de activiteiten van de Moriaan EN 
over ‘de stenen’ en dat is een vreemde situatie voor ons dorp. De grond is 
van de gemeente, het gebouw was van de stichting Moriaan die beheerd 
werd door dorpsgenoten. Dit beheer is nu overgenomen door een bestuur 
en RvT vanuit de Stichting Welzijn. De DR komt op voor de leefbaarheid van 
het dorp en voorziet dat met de huidige constructie de functie en rol van de 
Moriaan voor het dorp onder druk kan komen te staan, bijvoorbeeld als het 
gaat om de dorpsontwikkelingen zoals nieuwbouwplannen en  
(her-)inrichting. 

 Renovatie bushalte Julianaplein; de nieuwe ontwikkeling  bij de Gemeente 
(offerte nader bespreken / uitwerken met de aannemer) wordt afgewacht.  
De Gemeente wil de bushalte behouden en het moet ook professioneel 
worden aangepakt mede ivm de veiligheid van de gebruikers, alternatieve 
renovatie oplossingen / ideeën zijn derhalve niet mogelijk. Actie Evert  

9. Werkgroep Milieuherstel Momenteel geen activiteiten ivm besteding subsidiegelden. 

10. Rondvraag Geen 

Afsluiting  De voorzitter sluit om 20.50 uur de vergadering 
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